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Abstract (en)
Filament yarn (50) is intermingled, relaxed or heat set at melt spinning by passing it through a chamber (80) supplied with at elevated temperature
and pressure, e.g. steam. The gas escapes through the entry (83) and exit (84) holes for the yarn. The h are 01 to 1 mm<2> in section compared
with the much larger section, e.g. 10 to 30 mm<2>, of the chamber Independent claims are also included for intermingling, relaxing or heat setting
yarn at melt spinning with such an arrange and for an intermingled yarn which does not lose more than 50% of its intermingling points at a tension of
0.5 cN/dtex.

Abstract (de)
Die beschriebene Vorrichtung (80) lässt sich universell zur Verwirbelung, Relaxierung und/oder zur Thermoschrumpf-Fixierung von Filamentgarn
(50) in einem Schmelzspinnprozess einsetzen. Sie umfasst eine Behandlungskammer (80,81), welche mit einem Gas unter im wesentlichen
statischem Überdruck und erhöhter Temperatur befüllbar ist und eine vorzugsweise als Düse ausgebildete Eintritts- (83) sowie Austrittsöffnung
(84) für die Durchführung des Garns (50) aufweist, durch welche das Gas unter Druckentlastung in bzw. entgegen der Laufrichtung des Garns (50)
ausströmen kann. <IMAGE>
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